
  

 

 

Møteprotokoll 6/2019 

 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 25.04.2019 
Tid: 13:00- 15:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Marthe Rødsjø Medlem SV 
Walter Braa Medlem FRP 
Einar Aaland Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun ORD AP 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Iren Veie Ogne Undertun SP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Geir Aune Økonomisjef 
Rolf Roodbol Prosjektleder 
Torkil Østraat Prosjektmedarbeider 
Nils Braa Ingeniør 
Wenche Olden Moen Fungerende Oppvekstsjef 
Edmar Bakøy Skogbrukssjef 
Rita Sundet Møtesekretær 
  

 
 
 
Orienteringer: 

 Behov for utbedring av vei ved bru på Elveng v/ Edmar Bakøy.  
Formannskapet ber rådmannen legge frem en sak om finansiering av breddeutvidelse ved 
Elveng til kommunestyret.  



  

 Investeringsprosjekter 2019 – status 25.04.19 v/ Torkil Østraat 
Svømmehallen forberedes som sak til kommunestyrets møte 9. mai. 
 

 Nærmiljøtiltak i Lysøysundet kan bestilles av kommunen 
 

 
 
 
 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 19/15 Søknad om startlån X 
RS 19/16 Svar på søknad om skjenkebevilling i Folkvang 

18.04.2019 
 

 Saker til behandling:  
PS 19/21 Tidlig innsats for grunnleggende lese og 

regneferdigheter 
 

PS 19/22 Lokalkonservator for museene i Bjugn og 
Ørland/bevilgning for 2019 

 

PS 19/23 Plassering av helsestasjon i nye Ørland  
 
 
 
 
Orienterings- og diskusjonssaker: 

 Orientering investeringsbudsjett og økonomi 
 Fellesnemnd – opprettelse av kommunalt kulturforetak 
 Nærmiljøtiltak i Lysøysundet 
 Breddeutvidelse ved avkjørsel Elveng 

  



  

Referatsaker: 

RS 19/15 Søknad om startlån 

RS 19/16 Svar på søknad om skjenkebevilling i Folkvang 18.04.2019 
  



  

Saker til behandling: 

PS 19/21 Tidlig innsats for grunnleggende lese og regneferdigheter 

Rådmannens innstilling: 
1 mill. til tidlig innsats for grunnleggende lese og regneferdigheter foreslår benyttet slik: 

 Innkjøp av PC’er og iPader til elevene i 1. - 4. trinn : kr 650 000,- 
 Lesemateriell (apper, leseserier mm.)   : kr 100 000,- 
 Frikjøp av ressurs for ferdigstilling av ny plan  

og implementering av planen    : kr  250 000,- 

Saksprotokoll i Formannskapet - 25.04.2019  
Behandling: 
 
Rådmannen fremmet et tillegg til sin innstilling: 
Investeringene dekkes ved bruk av fond. 
 
Rådmannens innstilling med nytt tillegg ble enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
1 mill. til tidlig innsats for grunnleggende lese og regneferdigheter foreslår benyttet slik: 

 Innkjøp av PC’er og iPader til elevene i 1. - 4. trinn : kr 650 000,- 
 Lesemateriell (apper, leseserier mm.)   : kr 100 000,- 
 Frikjøp av ressurs for ferdigstilling av ny plan  

og implementering av planen    : kr  250 000,- 
 
Investeringene dekkes ved bruk av fond. 
 

 

PS 19/22 Lokalkonservator for museene i Bjugn og Ørland/bevilgning for 2019 
Rådmannens innstilling: 
Det bevilges kr 200.000 til lokal-konservator, beløpet tilføres kulturområdet og dekkes med en 
overføring fra tilleggsbevilgningsposten. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 25.04.2019  
Behandling: 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
 
Det bevilges kr 200.000 til lokal-konservator, beløpet tilføres kulturområdet og dekkes med en 
overføring fra tilleggsbevilgningsposten. 
 
 
 
 



  

PS 19/23 Plassering av helsestasjon i nye Ørland 

Saksprotokoll i Formannskapet - 25.04.2019  
Behandling: 
Sissel Eide Fremstad fremmet følgende tekst og forslag til vedtak i møtet: 
 
Da Bjugn og Ørland fremforhandlet avtale for nye Ørland kommune, var det viktig for Bjugn å 
beholde dagens legekontor i Bjugn. Det står ikke presisert at dagens helsestasjon fortsatt skal 
være plassert i Bjugn, men det er utelukkende fordi vi hele tiden har ansett det som et tilbud som 
er en nærhetstjeneste, som skal ligge i tilknytning til dagens barnehage/skole/videregående 
skole. Det har heller aldri vært vår intensjon at helsestasjonen skal flyttes fysisk inn i Familiens 
hus, men ha et godt samarbeid med de tjenestene som samles der. 
 
Forslag til vedtak: 
Dagens helsestasjon med dagens tjenester, inkludert skolehelsetjenesten, skal fortsatt være 
lokalisert i sentrum i Bjugn, i tråd med nærhetstjeneste-prinsippet i signert avtale mellom Bjugn 
og Ørland. 
 
Sissel Eide Fremstads forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
 
Dagens helsestasjon med dagens tjenester, inkludert skolehelsetjenesten, skal fortsatt være 
lokalisert i sentrum i Bjugn, i tråd med nærhetstjeneste-prinsippet i signert avtale mellom Bjugn 
og Ørland. 
 
 
 

Einar Aaland



